
ZÁPIS Z KOMUNITNÍHO PROJEDNÁVÁNÍ INTEGROVANÉ  
STRATEGIE ÚZEMÍ MAS SVATOVÁCLAVSKO, Z.S.  

 

 

Místo, den a čas zahájení jednání: úřad Stochov, 17. 8. 2015, 9:00 hodin. 

Přítomni:  Karel Sklenička (Obec Lány, starosta), Soňa Černá (Obec Kamenné Žehrovice, 

starostka), Ing. Roman Foršt (Město Stochov, místostarosta), Mgr. Jaroslav Pošta (Obec 

Tuchlovice, starosta), Libor Němeček (Obec Kačice, starosta), Ing. Mgr. Daniela Veselská 

(Obec Kačice, místostarostka), Ing. Luboš Fleischmann (manažer MAS). 

 

Začátek jednání v 9:00 hodin. 

Jednání zahájil předseda MAS Svatováclavsko, z.s., Karel Sklenička. Informoval o aktuálním 

stavu procesu standardizace MAS, kde do termínu 12. 8. 2015 nepřišlo ze strany SZIF žádné 

stanovisko. Manažer poslal na SZIF dotaz a odpověď potvrdila, že se jedná o zpoždění ze 

strany SZIF, plně se žádostem věnují. 

Dále se účastníci jednání zabývali přípravou dokumentu Integrovaná strategie území MAS 

Svatováclavsko,z.s. Manažer představil vypracovanou analytickou část. Jednotliví přítomní 

zástupci pak prezentovali pracovní dokumenty, které připravují pro dokument jako garanti 

oblastí: Ing. Roman Foršt (problematika obcí - Stochov), Soňa Černá (problematika obcí – 

Kamenné Žehrovice), Ing. Mgr. Daniela Veselská (problematika obcí – Kačice), Mgr. Jaroslav 

Pošta (problematika obcí – Tuchlovice) a JUDr. Ernest Kosár (problematika obcí – Lány). 

Manažer zapracuje návrhy do dokumentu. 

Starosta obce Tuchlovice, Mgr. Jaroslav Pošta, zvlášť zmínil potřebu řešit velký výskyt 

invazivních druhů rostlin, jako jsou bolševník a křídlatka, které jsou zejména podél cest 

a cyklostezky. Žádá problém zpracovat do dokumentu. 

  

Konec jednání v 9:50 hodin. 

 

Zapsal: Ing. Luboš Fleischmann 


